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                         Møde i bestyrelsen 16 januar 2024, kl. 17 til 20 
 

Referat  
 
 
Deltagere fra bestyrelsen: Jan Bønding (fmd. og kasserer), Anders Strange, Lars 
Nørgaard Hansen, Morten Spiegelhauer, og Jonas Thrane. 

Øvrige deltagere: Camilla Reinbothe, Chef for Blocs & Walls. Kim Moltved og Stefan 
Jacobsen Bornholmsudvalget, Peter Olsen Kullen hytte udvalg og Sally Westergaard 
klubtursudvalget.  

Afbud: Henrik Jessen Hansen, Dorte Steensgaard, Anders Nygaard Rieder, Nel Lise Sørvin 

Referent: Jan Bønding 
  

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra mødet 28 november 2023. Dagsorden og 
referat fra møde 28-11-2023 blev godkendt. 
 

2. Møde med klubbens udvalgt 
a) Bornholmsudvalgt Kim Moltved viste en powerpoint med udvalgets arbejder og ideer 

for fremtiden. Der var en del spørgsmål og meningsudveksling. 
Udvalgets fokusområder 

• Boltning af nye ruter 
• Adgangsforhold (til eksisterende og nye områder) 
• Kontakt til myndigheder: 

• Adgangsforhold (til eksisterende og nye områder) 
• Bornholms Regionskommune 
• Naturstyrelsen 
• Turistinformation 

• Kontakt til Karsten Kurz om guidebøger og udveksling af ruteinformation. 
• Bornholm on the Rocks festivalen 

2024 
• Bornholm on the Rocks – Bornholm Rock Master 
• Rydning - Boltning 

• Bjergbakkebruddet: boltning af nye ruter 
• Flere kædeankre i Moseløkken og Vangbruddet 

• Opdatering af data på Rockclimbing.dk 
• Oplysningsskilte i Moseløkken 
• Toilet i/ved Moseløkken 
• Fortsat råstofudvinding fra Moseløkken Stenbrud i 10 år 
• Fremtiden på Egeløkke 
• I samarbejde med DBKKs turudvalg:  

• 3 åbne klubture til Bornholm, sport & trad 
 

b) Turudvalg Anders og Sally fortalte om udvalget. Diana har forladt udvalget, så der er 
kun Anders og Sally tilbage. Turprogram inkl. sommertræf er ved at være på plads. 
Program er ikke så omfattende som ønsket, men flere ture kan komme til. Det er 
hensigten at få turprogram på nettet meget hurtigt. Antal af ture kan blive udvidet i 
løbet af sæsonen. Nyhedsbrev afventer ikke færdiggørelse, men henviser til info på 
opslag, net og facebook.   
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c) Kullenhytte udvalg Peter Olsen var til stede og fortalte om udfordringerne. Peter føler 
sig meget alene og har behov for assistance fra bestyrelse eller andre for at komme 
videre. 

d) Boulder udvalg Anders Nygaard Rieder har meddelt at Lee er udtrådt af udvalget, da 
han har meldt sig ud af klubben. Anders har meddelt, at han forsøger at finde nye 
kræfter til udvalget. Det er stadigt planen at lave boulderture. 

 
I Spisepausen blev de øvrige udvalg som fremgår af hjemmesiden gennemgået. De fleste er 
enten uden bemanding eller uden aktiviteter. Det aftaltes dog at Jan kontakter Michael Hjorth for 
at høre om Kullenklatrings udvalgets fremtid. Klubbens sikkerhedsudvalg er et udvalg, der 
støtter driften med råd. Medlemmer har bl.a. været Rune Windfeld, Mikael B. Kristiansen, Philip. 
Michael Hjelm og Mikkel Frese medvirker pt på adhoc-basis. 
Anders fortalte om access i Sverige, det sorterer under det svenske Klätterforbun access syd. Vi 
er dog velkomne til at byde ind. Der har været tiltag om forbud mod klatring på Kullen. Men det 
er sat i bero. 
 

 
 
3. Driftsberetning 

Chefen for Blocs & Walls besvarer evt. spørgsmål til den skriftlige driftsberetning. 
Driftsberetningen blev taget til efterretning 

 
 
 
4. Nuværende og fremadrettet klub og organisation  

Køreplan for det videre arbejde, herunder medlemsinddragelse. Næste strategimøde er 
aftalt til d. 28. februar 2024.  
 
 

5. Generalforsamling 2024 
Bestyrelsen besluttede at spørge Philip Graff om han vil være dirigent igen i 2024 ligesom 
sidste år. Generalforsamling 18 april 2024 kl. 19. 

  
 
6. Punkter til drøftelse 

a. Aktionslisten 
Seneste udgave er lagt på drev. Udskudt til næste møde. 
 

b. Amager Nordvæg  
Jonas orienterede om mulighed for støtte fra Nordea fonden til Amager Nordvæg rutebyg, 
samt den nye kontrolbog som muliggør multipitch klatring uafhængigt af skibakkens 
åbningstider. Vi skal have lavet et budget for vedligehold og rutebyg og ønsket finansiering 
af Amager Bakke fonden. Der udestår sidste detaljer om koncessionsaftale med fonden, 
samt en aftale med forbund/ størere klubber om finansiering. Det blev foreslået at kontakte 
Rune Windfeld og Pløks om interessen i at bidrage til Amager Nordvæg økonomisk såvel 
som drifts - og udviklingsmæssigt. 

 
 

c. Orientering FU 
Frivilligt rutebyg og møde med Mitchell. Det blev besluttet at Camilla og Ulrik inviterer 
Mitchell til en drøftelse og evaluering af samarbejdet og rutebygget.  
 

d. Åbning af Sundholm i weekends 
Åbning med vagtkorps som Amager Bakke. Udskudt til næste møde. 
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7. Orientering om økonomi og budgetopfølgning 

Kassereren kommer med opdatering. December regnskab uploades på google drev.  
 

8. Eventuelt 

Besluttet at vi inviterer Mitchell Jagd til et kommende møde. 


